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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Biztosít-e segítséget a kormány a most hazaküldött 
betegeknek, illetve hozzátartozóinak?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Ön a kórházaknak küldött levelében azt kérte, hogy az ágyak 20%-át ürítsék ki, hogy legyen 
kapacitás a COVID-os betegek számára. A súlyos betegeknek 12093 ágyat kell biztosítani, ebből 
1209-et intenzív osztályon. A kórházaknak elég rövid határidőt szabott meg, hiszen az utasítást 
november 15-ig kell végrehajtaniuk.
  

A fenti adatok alapján kérem válaszoljon az alábbi kérdéseimre!

A negyedik hullám csúcsán hány kórházban kezelt koronavírusos betegre számítanak?

Tervezik-e újranyitni a Kiskunhalasi járványkórházat, hogy minél kevesebb beteget kelljen kezelés 
nélkül hazaküldeni?

Hogyan készítette fel a kormány nyáron az egészségügyet a negyedik hullámra, ha ugyanazt a 
kapkodós eljárást követik, mint tavasszal a harmadik hullámban?


